


Byggherre ARH W Renhold - NRH			
Dato/tid: 23 apr 2024 12:00		Lokasjon:	
Ansvarlig Ralf Kristensen		Klassifiseringskode	
Beskrivelse Møte 1, pulje 3.1 medvirkning funksjonsprosjektet		Neste møte i serien	
Agenda			
001 <input type="checkbox"/>	Velkommen - presentasjon av deltakere i møtet OUS ønsket velkommen, og gjennomgikk agenda og formål med møtet ifm start av møtet. Gjennomgang av NRH ble gjennomført før NSA. Deltakermedvirkningsmøterehold230424.pdf WFL-86986: Møte 1 pulje 3.1 - W Renhold NRH		
003 <input type="checkbox"/>	Hensikten med møte Møte 1 handler om flyt. Gruppen skal verifisere plassering av rom innen funksjonsområdet mht flyt (varer, personer og pasienter).		
004 <input type="checkbox"/>	Gjennomgang av endringer siden forprosjektet Endringer til plassering av rom siden forprosjektet ble gjennomgått, se utsendt saksunderlag. Personalareal har endret noe i form. Noe mer areal er innlemmet og reorganisert, men ingen funksjon fjernet. ARK viser møterom til morgen-/tavlemøter (IA 99.99.174), men det er uavklart om dette rommet kan benyttes. HSØ PO undersøker dette. Gruppen er fornøyd med renholdsrommene som stempel i byggene, og plasseringen av de.		
005 <input type="checkbox"/>	Tilbakemelding fra medvirkningsgruppen Renholdsavdeling: <ul style="list-style-type: none"> - Lager forbruksvarer 13.07.048 og lager utstyr 13.07.049 bør være to adskilte rom, uten dør mellom rommene. - Gruppen ønsker å sende ferdigpakke avdelingspakker med AGV eller AGR opp til desentrale renholdsrom i byggene. HSØ PO og ARK ser på løsninger. - Kluter og mopper som er brukt i sengevasksentralen må vaskes i egen maskin av hensyn til kapasitet. Det må være tilgang til baksiden av vaskemaskinene for vedlikehold og reparasjon av lofilter og maskiner. Erfaringer fra nye Storbylegevakten er at dette ble bygget for trangt og må bygges om. - Viktig å hindre søle og skitt å komme inn ved hovedinngangen. - Gruppen vurderer at pauserommet som skal deles med sengevasksentralen på 25 kvm er for lite. Nye OUS informerer om at det er et premiss fra forprosjektet at renholderne 		

skal benytte pauserom ved den avdeling de arbeider ved. Gruppen mener det blir feil og nye OUS må melde endring til HSØ PO dersom dette skal fravikes.
- 13.07.051 Oppstillingsplass renholdsmaskiner og vogner skal også kunne brukes til å vaske traller og annet utstyr. Gruppen vurderer at det er behov for grube med rist. Rommet oppdateres etter innspill fra OUS i notat om robotisering og dagens innspill og gjennomgås i detalj i neste medvirkningsmøte.

24 apr 2024 Espen Eilertsen frist: 01 mai 2024

IA 99.99.174

Avklare om rommet kan benyttes av gruppen.

24 apr 2024 Cathrine Barth frist: 30 mai 2024

Grube til oppstillingsplass 13.07.051

PG må lage forslag til grube og tappepunkter som kan fungere for både robotiserte og manuelle maskiner.

24 apr 2024

PO bekrefter at SRF.124.00 er oppdatert med hensyn til tappekran i begge prosjekter. Art NYZ.007 er lagt inn og har ekstra tappepunkt.

24 apr 2024 Anita Sofie Fenne frist: 01 mai 2024

Pauserom premiss

Nye OUS må melde om premissene for pauserom skal endres for denne avdelingen.

25 apr 2024

Pauserom 13.07.046 25,7 m² / (25 m²) bør endres til Pauserom, stort 40 m² for å dekke behovet for lunsjavvikling for renholdsansatte både i sengesentralen og for renholdsansatte med base i renholdssentralen, men der arbeidsstedet også kan være i nærliggende funksjonsområder. Dette vil imøtekomme ledernes innspill om at renholdsansatte bør ha mulighet til å kunne treffe kollegaer og avvikle pause sammen ved anledning.

Det legges til grunn at renholdsansatte skal ha mulighet til å avvikle sin lunsjpause i funksjonsområdene de har sine arbeidsoppgaver sammen med øvrige ansatte, både av driftsmessige hensyn og for å slippe unødig lang vei for å avvikle pause. (Anita Sofie Fenne)

24 apr 2024 Espen Eilertsen frist: 30 mai 2024

Vaskerom 13.07.050

Det må være mulig å komme til bak vaskemaskinene for å gjøre service og vedlikehold. Rom trenger arbeidsbenk. RUT må avklare tekniske krav.

24 apr 2024 Espen Eilertsen frist: 30 mai 2024

Vurdere automasjon

Vurdere mulighet for automasjon for å frakte utstyr til desentrale renholdsrom.

24 apr 2024 Cathrine Barth frist: 01 mai 2024

Lager forbruksvarer og lager utstyr

Lager forbruksvarer 13.07.048 og lager utstyr 13.07.049 bør være to adskilte rom, uten dør mellom rommene.

006

Eventuelt



I neste møte skal RFP og utstyrliste for utvalgte rom gjennomgås. Prosjektet oppdaterer utstyrliste til neste utsendelse slik at gruppen kan gi tilbakemeldinger i neste møte.

Deltagere (avhuket = tilstede)

- Anita Sofie Fenne
- Cathrine Barth
- Espen Eilertsen HELSE SØR-ØST RHF
- Ingrid Halvorsen HELSE SØR-ØST RHF
- Karin Widahl
- Ralf Kristensen HELSE SØR-ØST RHF

Gruppe W - Renhold NSA og NRH

Klinikk	Navn	Yrkesbakgrunn	Rolle	Til stede	Ikke til stede
OSS	Rigmor Lukkassen	Avd. leder renhold	Gruppeleder*	x	
OSS	Kristine Torgersen	Seksjonsleder fagseksjonen Renhold	Fagperson	x	
OSS	Saeed Hussain	Seksjonsleder Renhold	Fagperson		x
OSS	Lisbeth Olsen	Seksjonsleder Renhold	Fagperson	x	
OSS	Irene Ødegård	Enhetsleder Renhold	Fagperson	x	
OSS	Mylene Velasco Rimando	Hygienesykepleier/dekontaminering	Fagperson smittevern	x	
OSS	Monica Stenholen	Seksjonsleder renholdsavdeling	Fagperson	x	
OSS	Liv Inger Homleid-Helland	Verneombud	Verneombud*	x	
OSS	Tove Karin Storøy	Renholder	Verneombud*	x	
OSS	Lisa Kristine Sørli	Renholder	Fagperson	x	
	Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*		
	Ikke fått tilbakemelding		Tillitsvalgt*		
NOUS	Anita Sofie Fenne		Fagkoordinator NRH	x	
NOUS	Trine Braaten		Fagkoordinator NSA	x	
HSØ PO	Espen Eilertsen		Fasilitator NRH/NSA	x	
HSØ PO	Ingrid Halvorsen		Referent NRH	x	
HSØ PO	Elisabeth Grønnes		Referent NSA	x	
HSØ PG	Cathrine Barth		ARK NRH	x	
HSØ PG	Karin Widahl		ARK NRH	x	
HSØ PG	Ryoko Austigaard		ARK NSA		
HSØ PG	Jorun Noss		ARK NSA		

Medvirkning funksjonsprosjektet

ARH/0000 - Byggherre ARH

Møte 1 pulje 3.1 - W Renhold NRH

Møte 1 pulje 3.1 - W Renhold NRH

Sak ID:

86986

Alvorlighetsgrad

4 - Medium

Opprettet/rapportert av:

Ralf Kristensen

Opprettet

08.04.2024 08:41:54

NRH F1 L2 Renhold.pdf

Underlag og godkjenning

Completed by Espen Eilertsen, 09.04.2024 08:53:38

Saksdokumenter for videresending til medvirkningsgruppen.

[Ralf Kristensen 2024-04-08T08:42:17](#)

PO laster opp agenda til medvirkningsmøtet.

Assigned To: Espen Eilertsen

Completed Comment: PO laster opp agenda til medvirkningsmøtet.

[Ralf Kristensen 2024-04-08T08:42:37](#)

PG laster opp underlaget til medvirkningsmøtet.

Completed By: Cathrine Barth 04/08/2024 21:02:03

Completed Comment: PG laster opp underlaget til medvirkningsmøtet.

[Espen Eilertsen - 2024-04-09T08:53:28](#)

[Ralf Kristensen - 2024-04-08T11:35:42](#)

[Ralf Kristensen - 2024-04-08T08:42:37](#)

PG laster opp underlaget til medvirkningsmøtet.

[Ralf Kristensen - 2024-04-08T08:42:17](#)

PO laster opp agenda til medvirkningsmøtet.

Logistikk medvirkning 2024.pdf

Agenda Forberedelsesmøte 1 renhold.pptx

Nye OUS kvitterer mottak

Completed by Elise Emilsen Bakke, 09.04.2024 10:13:51

Saksunderlag er distribuert til deltakere fra OUS

Steg 3 - Arbeidslogg

Delt med

8202 - Prosjektering NRH
9001 - Rådgiver utstyr
0201 - Oslo universitetssykehus HF
8201 - Prosjektering NSA

Abonnenter:

Ingrid Halvorsen
Ole Eskil Simonsen
Ralf Kristensen
Anita Sofie Fenne
Trine Braaten
Elise Emilsen Bakke
Espen Eilertsen
Cathrine Barth